
Pöytäkirja 4/2022

STAABI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 3.2.2022 klo 16:01

Paikka: Zoom

Paikalla: Julia Malvikko
Elina Reims
Ella Miettinen
Salla Haavisto
Ella Lavaste
Aleksi Tammilehto
Emilia Saalasti
Helmi Ylitalo
Riikka Hämäläinen
Artturi Lindeman
Sani Tyynismaa
Liisa Holmberg
Jutta Kuusela
Aatu Korhonen

1. Kokouksen avaus

Kokous avattiin ajassa 16:01.

2. Kokouksen puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajien sekä tarvittaessa kahden

ääntenlaskijan valinta

Valitaan kokouksen puheenjohtajaksi Julia Malvikko, sihteeriksi Ella Miettinen ja
pöytäkirjantarkastajiksi Salla Haavisto ja Helmi Ylitalo.

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen

Elina Reims saapui ajassa 16:05.

Lisätään kohdaksi 10 Ansiomerkkien budjetointi, kohdaksi 13 Visman budjetointi, kohdaksi 14
Helmikuun Kolmioiden peruminen ja kohdaksi 16 Amoksen tilavuokran budjetointi. Loput kohdat
numeroidaan juoksevasti.

5. Hallituksen ulkopuolisten jäsenten läsnäolo- ja puheoikeus

Myönnetään läsnäolo- ja puheoikeus Artturi Lindemanille, Riikka Hämäläiselle, Liisa Holmbergille,
Sani Tyynismaalle, Aatu Korhoselle ja Jutta Kuuselalle.
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6. Ilmoitusasiat: kuulumiskierros

Järjestettiin Kide.app-palaveri 1.2. kolmiotiimin kesken, keskusteltiin sopimuksesta.

Kolmiotiimi tapasi 3.2.

Projektivastaava kokoustaa Hallintotieteilijäpäivien suunnittelutiimin kanssa 10.2.

Love-konseptista kokoustetaan Iltakoulun kanssa 10.2.

Hallitus osallistui TREY:n Järjestöstarttiin 1.2.

TREY:n järjestökummi esittäytyi ja kertoi TREY:n toiminnasta.

Aatu Korhonen poistui ajassa 16:26.

Hallitus- ja toimihenkilövaatteiden grafiikat ovat valmiit, joten hankintatoimihenkilö tilaa
vaatteet.

Hallitusvuosijuhlanauhaa on tilattu.

Kymppitonni järjestettiin 2.2.

Ympäristövastaava on aloittanut tapahtumien tarjoiluiden hiilijalanjäljen laskemisen.

Vapaa-aikavastaava on suunnitellut haalarimerkkejä ja hävikkiherkkuja -tapahtumaa 21.2.

Alumneille suunnattu pubivisa on julkaistu Facebookissa 3.2., ilmoittautuminen alkaa 10.2.

Viestintätiimi kokoustaa 4.2.

Colleget saapuivat toimistolle 3.2.

Työelämätapahtumia on suunniteltu ja excursio sekä työnhaun työpaja tulossa helmikuussa.

Yrityssuhde- ja työelämävastaava kokousti YKA:n kanssa.

Toimihenkilöiden perehdytys järjestetään 17.2.

7. Talousasiat

Talousvastaava käsitteli talousasiat. Likviditeettiä on tarpeeksi yhdistyksen toiminnan
jatkamiseksi.

8. 55. vuosijuhlien järjestäminen

Päätetään jatkaa vuosijuhlien järjestämistä normaalisti.

9. 55. vuosijuhlien budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 47 200 euroa vuosijuhliin.

Päätös: Hyväksytään päätös sellaisenaan.

10. Ansiomerkkien budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 180 euroa ansiomerkkeihin, 45 euroa kappale.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.
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11. Haalarimainosten määrän sopiminen vuodelle 2022

Päätetään antaa Salla Haavistolle ja Joni Rauhansalolle valtuudet päättää haalarimainosten
määrästä ja hinnasta.

Artturi Lindeman, Sani Tyynismaa, Jutta Kuusela, Liisa Holmberg ja Riikka Hämäläinen poistuivat
ajassa 17:09.

12. YKA:n yhteistyösopimus vuodelle 2022

Päätetään hyväksyä ja allekirjoittaa yhteistyösopimus.

Artturi Lindeman, Sani Tyynismaa, Jutta Kuusela ja Riikka Hämäläinen saapuivat ajassa 17:14.

13. Salus ry:n 5+2. vuosijuhlat

Päätetään, että Staabi ry:tä Salus ry:n vuosijuhlille lähtee edustamaan Aleksi Tammilehto ja Elina
Reims, sekä budjetoidaan 115 euroa illalliskortteihin ja lahjaan.

14. Visman budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 335 euroa kirjanpitojärjestelmän laskuun.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

15. Helmikuun Kolmioiden peruminen

Staabi ry on helmikuun Kolmioiden perumisen kannalla koronavirustilanteen takia.

Riikka Hämäläinen poistui ajassa 17:20.

16. Amoksen tilavuokran budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 420 euroa.

Päätös: Hyväksytään esitys sellaisenaan.

17. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin vuosijuhlaviikon alumnitapahtuman budjetista ja sen käytöstä.

Keskusteltiin kaatuneen hallituksen merkistä vuosijuhlilla.

Keskusteltiin Wapun aikatauluista ja suunnittelusta.

Jutta Kuusela poistui ajassa 17:36.

18. Seuraava hallituksen kokous

Seuraava hallituksen kokous järjestetään tiistaina 15.2. klo 16:00.

19. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 17:36.
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_________________________________ _________________________________

Puheenjohtaja Sihteeri

Julia Malvikko Ella Miettinen

_________________________________ _________________________________

Pöytäkirjan tarkastaja Pöytäkirjan tarkastaja

Salla Haavisto Helmi Ylitalo
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